
Data zgłoszenia

Bartosz Malinowski
19.07.2024

Radny
Rady Miejskiej 
w Koszalinie

Prezydent Miasta Koszalina

ZAPYTANIE*
Opis stanu faktycznego

W związku z coraz większą ilością samochodów parkujących w bezpośrednim sąsiedztwie 

klatek schodowych w Koszalinie oraz coraz większym zagrożeniem pożarowym 

wynikającym z ocieplania się klimatu oraz działaniem osób trzecich , mogą wystąpić

problemy z dotarciem odpowiednich służb do zagrożonych budynków i osób potrzebujących

szybkiej pomocy zwłaszcza na osiedlach domów wielorodzinnych.

Mam następując pytania :

Czy w najbliższym czasie planowane są prace mające na celu poprawienie widoczności 

miejsc bezwzględnego zakazu zatrzymywania i postoju tak zwanych kopert PPOŻ 

(wykorzystywanych również przez zespoły Ratownictwa Medycznego) ?

Oraz czy planuje się utworzenie kolejnych kopert PPOZ oczywiście w porozumieniu z 

przedstawicielem PSP ?

Podpis

‘Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu 

uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym. Zapytanie powinno zawierać 

krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem oraz 
wynikające z niego pytania.


